

## Jean-Marc Cloos

Directeur Médical du Pôle Psychiatrie, Hôpitaux Robert Schuman

*Medical Director of the Psychiatry Division, Hôpitaux Robert Schuman*

Jean-Marc Cloos est Directeur Médical du Pôle Psychiatrie des Hôpitaux Robert Schuman. Il a fait ses études médicales et de psychiatrie à l'Université Libre de Bruxelles et sa formation de psychothérapeute cognitivo-comportemental à l'Université Catholique de Louvain. Il est titulaire d'un Doctorat en Sciences Médicales de l'Université de Liège et d'un Mastère en Management des Institutions de Santé et de Soins de l'Ecole de Commerce Solvay. Il s'est spécialisé dans le traitement des addictions et travaille au niveau clinique dans le Service d'Addictologie de la ZithaKlinik. Il donne cours à l'Université du Luxembourg, l'Université Libre de Bruxelles et au Lycée Technique pour Professions de Santé.

*Jean-Marc Cloos is Medical Director of the Psychiatry Division of Hôpitaux Robert Schuman. He studied medicine and psychiatry at the Université Libre de Bruxelles and his training as a cognitive-behavioral psychotherapist at the Catholic University of Louvain. He holds a Ph.D. in Medical Sciences from the University of Liège and a Master's degree in Management of Health and Care Institutions from the Solvay Business School. He specializes in the treatment of addictions and works at the clinical level in the Addictology Department of ZithaKlinik. He teaches at the University of Luxembourg, the Free University of Brussels and the Technical High School for Health Professions.*